
Kyseessä on riippumaton kanava. Sen omistaa yli 18 eurooppalaisen ja Välimeren alueen julkisen televisio-
kanavan muodostama konsortio yhdessä audiovisuaalista viestintää tuottavan ITN-yhtiön kanssa. Euroopan
unioni ei osallistu Euronewsin osakepääomaan.

Budjettivallan käyttäjän suostumuksella komissio neuvotteli vuonna 1998 kolmivuotisen yhteisymmärrys-
pöytäkirjan kyseisen televisiokanavan kanssa. Sopimukseen sisältyy Euroopan suurelle yleisölle suunnattujen,
ajankohtaisia aiheita käsittelevien erikoisohjelmien yhteistuotantoa, toteutusta ja levitystä koskevia määräyk-
siä. Vuosittain laaditaan täsmällinen luettelo suunnitelluista toimista ja niiden rahoituksesta. Yhteistuotantoon
osallistumisen ulkopuolella komissio ei ole minkäänlaisessa erityisvastuussa kyseiseen televisiokanavaan, sen
harjoittamaan ohjelmapolitiikkaan tai hallintoon nähden.

Kysyjän mainitsema esimerkki ei liity Euronewsin kanssa tehdyn sopimuksen mukaisesti yhteistuotantona
toteutettuihin ohjelmiin. Siksi komissio, jonka tehtävänä ei ole valvoa riippumattomien televisiokanavien
ohjelmatoimintaa, katsoo, ettei sillä ole aihetta puuttua Euronewsin toimintaan vaikuttaakseen sen harjoitta-
maan tiedonvälitykseen.
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(1999/C 207/120) KIRJALLINEN KYSYMYS E-3571/98

esittäjä(t): Jan Andersson (PSE) komissiolle

(1. joulukuuta 1998)

Aihe: EU-tuki juoksukilpailuissa käytettävien koirien (greyhounds) kasvattamiseen

Useissa lehtiartikkeleissa on kiinnitetty huomiota nk. greyhoundsien julmaan kohteluun. Artikkeleista käy
ilmi, että koiria, joiden ei enää katsota kelpaavan juoksukilpailuihin, kohdellaan hyvin julmasti. Allekirjoitta-
neen saamien tietojen mukaan juoksukilpailuihin tarkoitettujen koirien kasvattamiseen voi saada EU-tukea
maatalouden tukirahastosta.

Tietääkö komissio juoksukilpailuissa käytettäviin koiriin kohdistuvista julmuuksista, ja mihin johtopäätöksiin
komissio on päätynyt, kun on kyse mahdollisuuksista vastedes jakaa EU-tukea tämän tyyppisten koirien
kasvattamiseen?

Komission jäsenen Franz Fischlerin komission puolesta antama vastaus

(15. tammikuuta 1999)

Komissio on tietoinen vinttikoirakilpailuissa käytettävien koirien huonoa kohtelua käsittelevistä lehtikirjoi-
tuksista.

Yhteisö ei nykyään anna minkäänlaista tukea vinttikoirien kasvatukseen.

(1999/C 207/121) KIRJALLINEN KYSYMYS E-3579/98

esittäjä(t): Angela Sierra González (GUE/NGL) komissiolle

(1. joulukuuta 1998)

Aihe: Metsäpaloja koskeva päätöslauselma

Euroopan parlamentti hyväksyi äskettäin Euroopan unionissa kesällä 1998 tapahtuneita metsäpaloja koskevan
päätöslauselman B4-0815/98. Päätöslauselman kohdassa 2 vaaditaan komissiota ”vapauttamaan tarvittavia
varoja kyseisillä alueilla aiheutuneiden taloudellisten vahinkojen ja ympäristövahinkojen lieventämiseksi
mahdollisimman suuressa määrin”.

Onko tätä Euroopan parlamentissa sovittua kehotusta noudatettu?
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